
Spørgsmål fra Jesper Boesen Nielsen 
regionsrådsmødet den 28. august 2023 

 
Spørgsmål 
 
Jeg vil gerne spørge Regionsrådet om ikke Regionsrådet er bekendt med at der er mange psykiatriske 
patienter der under indlæggelse på et Psykiatrisk Hospital bliver gjort ufrivilligt medicinafhængige og om 
ikke det er Regionsrådet bekendt at der er mange psykiatriske patienter der har været under årelang 
lægeordineret benzodiazepiner der kommer til at lide af meget svært helbredelige lægefremkaldte 
afhængighedssygdomme 
 
Svar 
 
Region Syddanmark har noteret at du til regionsrådsmødet den 25. februar 2019 stillede et lignende 
spørgsmål. Jeg henviser derfor til det svar, du fik dengang. Svaret kan findes på regionens hjemmeside via 
følgende link: spørgsmål-og-svar-jesper-boesen-nielsen-25-02-2019.pdf (regionsyddanmark.dk). 
 

https://regionsyddanmark.dk/media/0mhha0ip/sp%C3%B8rgsm%C3%A5l-og-svar-jesper-boesen-nielsen-25-02-2019.pdf

